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                                                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA SISKA 
                                                                                 n/r Ivane Krčelić, predsjednice 
 
PREDMET: Plaćanje ulaznica i korištenja Ledene dvorane Zibel, 
                       Željka Josić, odgovor na vijećničko pitanje, -dostavlja se. 
 
                      Na 9. sjednici Gradskog vijeća Grada Siska održanoj 29. studenog 2018. godine, 
vijećnica  Željka Josić je rekla kako je radosna kad se govori o inovacijama. Na žalost, jednu 
takvu inovaciju imamo i u ŠRC-u Sisak. Roditelji djece koji dovode svoju djecu na klizanje, 
moraju platiti ulaznicu da bi ih gledali u iznosu od 20 kuna.  Ili je to možda za razgledavanje 
Ledene dvorane?                                        
                   Hoće li svi naši mladi sportaši dobiti besplatnu sportsku opremu, hoće li i 
odbojkašice gospodina Batnožića dobiti besplatne sportske trenirke, hoće li naši mladi 
rukometaši dobiti besplatne trenirke?  
                   Vijećnica ja zatražila pisani odgovor na njezino vijećničko pitanje o tome koji su 
sportski klubovi dobili opremu, koju vrstu opreme i iz kojih izvora se to financiralo? 
                   Sukladno članku 53. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska („Službeni glasnik 
Sisačko-moslavačke županije“ broj 12/09, 20/09, 9/10, 4/13, 6/13-pročišćeni tekst, 11/13, 
13/13, 20/17, 13/18 i 18/18-pročišćeni tekst), dostavlja se sljedeći odgovor: 
                   U politici nije rijetkost da ljudi izgube sve moralne norme koje inače ljudi moraju 
posjedovati da bi stvarali zdravo i solidarno društvo, no vijećnica Josić je dokazala da se i od 
zla može gore, što možda i ne bi trebalo čuditi s obzirom da je u HDZ-u. Toliko ogavnosti i 
ružnoće koliko je ispalo iz usta vijećnice Josić rijetko kada je viđeno na ovim prostorima. Svi 
pošteni i dobronamjerni ljudi se zgražaju zbog vijećnice Josić, koja predstavlja sramotu za 
Sisak i Siščane. 
                  Što se tiče naplate ulaznica i održavanja koncerta u Ledenoj dvorani Zibel i jedno i 
drugo je moguće zato što ona konačno postoji i na to sam istinski ponosna. Možda su članovi 
HDZ-a navikli dobivati nešto besplatno, no besplatno za sve nas ostale, koji nismo članovi 
zločinačke organizacije, ne postoji. Ponosna sam da je Ledena dvorana Zibel puna i da ljudi 
koji ju koriste plaćaju ulaznice i tako snose dio tereta za njezino održavanje jer će služiti i 
treba služiti još generacijama i generacijama Siščana koji dolaze poslije nas.  

 



                  U siječnju ove godine Ledenu dvoranu Zibel je koristilo 5224 rekreativaca s 
plaćenom ulaznicom i 1266 sportaša, koji dvoranu koriste temeljem programa javnih potreba 
Grada Siska u sportu na teret gradskog proračuna. 
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                                                                                               GRADONAČELNICA 
 
 
                                                                                                Kristina Ikić Baniček 
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